
Uppsala, den 22 maj 2019 

 

 

 

Interpellation av Mattias Johansson (C) om stöd till 

fiberföreningar och villaägare som inte får bredbandsanslutning 

Nära sex år efter att en första projektering inleddes saknar drygt 500 hushåll i Dalby, 

Balingsta och Uppsala-Näs alltjämt bredbandsanslutning. Det är tyvärr inget unikt för 

landsbygden i Uppsala kommun – det finns flertalet byar och mindre orter där fibernät 

inte är etablerat. I fallet med Dalby finns flera orsaker till varför det dröjer med 

fibernätsetableringen. Operatören IP-Only har under en lång rad år, trots löften om 

motsatsen, inte lyckats träffa hållbara överenskommelser med Trafikverket, 

underleverantörer, entreprenörer och berörda markägare. Samtidigt vägras deras kunder 

lämna sina avtal med bolaget, trots att avtalstiden 24 månader med råge överskridits 

utan att leverans skett.  

I Uppsala kommuns bredbandsprogram för 2018-2025 betonas att det finns ett särskilt 

samhällsansvar för att snabba på utvecklingen av bredbandsutbyggnaden på 

landsbygden. Detta eftersom ”den kommersiella marknaden är svagare i glesbebyggda 

områden” – något som situationen i Dalby med all önskvärd tydlighet visar.  Till 

bredbandsprogrammet finns också en handlingsplan, i vilken kommunens insatser 

närmare preciseras. Kommunen ska bland annat ”tillsammans med marknadsaktörer, 

markägare, föreningsliv, medborgare och andra se över möjligheter för att åstadkomma 

en god bredbandsutbyggnad.”  

 

Med utgångspunkt i kommunens bredbandsprogram vill jag därför fråga kommunalrådet 

Rickard Malmström (MP): 

• På vilket sätt kan Uppsala kommun ta en aktiv roll för att få till stånd en lösning 

på de långvariga problemen med fibernätsprojekteringen i Dalbybygden? 

• Vad anser han att kommunen kan göra för att stödja fiberföreningar och 

villaägare som kommer i kläm när operatörer, markägare och entreprenörer inte 

kommer överens? 

 

 

 

Mattias Johansson (C) 


